Piemiņas pasākumi Rīgas geto ieslodzīto iznīcināšanas gadadienā
Latvijas Ebreju kopiena pateicas visiem, kuri 30. novembrī piedalījās piemiņas pasākumos Rīgas geto ieslodzīto iznīcināšanas 82. gadadienā. 
Rumbulas memoriālā ārvalstu diplomātus, sabiedrisko organizāciju pārstāvjus un ebreju kopienu   uzrunāja Rīgas domes priekšsēdētāja vietniece Linda Ozola, Latvijas Ebreju draudžu un kopienu padomes priekšsēdētāja vietnieks Dmitrijs Krupņikovs, Izraēlas vēstniece Latvijā Šārona Rapaporta-Palgi, dokumentālas filmas “Rumbulas atbalss” (Rumbula's Echo) producents un režisors Mičels Lībers (ASV) un Š. Dubnova Rīgas Ebreju vidusskolas skolēni.
Piemiņas brīdi vadīja muzeja “Ebreji Latvijā” direktors Iļja Ļenskis, aizlūgumu noturēja Rīgas sinagogas rabīns Elijohu Krumers un draudzes loceklis kantors Telmans Guževskis.
Vakarā pie Brīvības pieminekļa cilvēki novietoja sveces par piemiņu Rumbulā nogalinātajiem. Sveces aizdedzināja arī Ministru prezidente Evika Siliņa un kultūras ministre Agnese Logina. 
Foto: Latvijas ebreju kopiena, Vlads Surics, https://www.facebook.com/Rumbula1941
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Памятные мероприятиях годовщины уничтожения узников Рижского гетто
Еврейская община Латвии благодарит всех, кто 30 ноября принял участие в памятных мероприятиях 82 годовщины уничтожения узников Рижского гетто.
На мемориале в Румбуле перед иностранными дипломатами, представителями общественных организаций и еврейской общиной выступили заместитель председателя Рижской думы Линда Озола, заместитель председателя Совета еврейских общин Латвии  Дмитрий Крупников, посол Израиля в Латвии Шарон Раппaпорт-Палги, продюсер и режисер документального фильма “Эхо Румбулы” (Rumbula's Echo) Митчел Либер (США) и ученики Рижской Еврейской средней школы им. Ш. Дубнова. 
Церемонию вёл директор музея “Евреи в Латвии” Илья Ленский, молитвы прочли раввин  Рижской синагоги Элийоху Крумер и член общины кантор Тельман Гужевский. 
Вечером у памятника Свободы люди поставили свечи в память о погибших в Румбуле. Свечи зажгли также премьер-министр Латвии Эвика Силиня и министр культуры Агнесе Логина.
Foto: Latvijas ebreju kopiena, Vlads Surics, https://www.facebook.com/Rumbula1941
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Commemorative events on the anniversary of the extermination of the Riga ghetto prisoners
The Jewish Community of Latvia would like to thank all those who took part in the commemoration of the 82th anniversary of the extermination of the Riga ghetto prisoners. 
At the memorial in Rumbula, foreign diplomats, representatives of public organizations and the Jewish community were addressed by Deputy chairperson of the Riga City Council Linda Ozola, Deputy chairman of the Latvian Council of Jewish Communities Dmitry Krupnikov, Israeli Ambassador to Latvia Sharon Rappaport-Palgi, Producer-Director of the documentary film “Rumbula's Echo” Mitchell Lieber (USA) and students of the Sh. Dubnov Riga Jewish Secondary School. The ceremony was led by the director of the museum “Jews in Latvia” Ilya Lensky, prayers were held by the rabbi of the Riga synagogue Eliyohu Krumer and a member of the community cantor Telman Guzhevsky. 
In the evening, people lit candles at the Freedom Monument in memory of those killed in Rumbula. The Prime Minister of Latvia Evika Siliņa and Minister of Culture Agnese Logina also lit the candles.
Foto: Jewish Community of Latvia, Vlads Surics, https://www.facebook.com/Rumbula1941
